
Reunió de Consell amb caràcter ordinari realitzat al CEIP Vicent Marçà el dia 30 de 
gener  de 2023 a les 17h i amb el següent ordre del dia: 

- LECTURA I APROVACIÓ DE L’ACTA ANTERIOR.  
- PROJECTE DE DIRECCIÓ. 
- APROVACIÓ DE LA COMPABILITAT 2022. 
- APROVACIÓ DELS PRESSUPOSTOS 2023. 
- APROVACIÓ ACTIVITATS COMPLEMENTÀRIES NO INCLOSES EN LA PGA.  
- APROVACIÓ DEL PLA DIGITAL DE CENTRE. 
- PROJECTE DE SOSTENIBILITAT COJUANT AMB L´IES BOVALAR. 
- PRECS I PREGUNTES.  

Assitents: Kyra Lozano, Beatriu Enrique, Belén Sebastiá, Jorge Martínez, Marta Beltran, 
Patxi Naranjo, Violeta Pitarch, Mª José Torres, Ana Belén Sauceda, Laura Miralles, 
Raquel Bellés, Sonia Marco, David Tostado, Roberto Giner, Mónica Balaguer i Patricia 
Talaya.  

 

1) LECTURA I APROVACIÓ DE L’ACTA ANTERIOR: 

Després de la pertinent lectura, queda aprovada l´acta anterior. 

 

2) PROJECTE DE DIRECCIÓ: 

Kyra Lozano, directora del centre, comunica la intencionalitat de presentar projecte de 
direcció per al proper curs.  

 

3) APROVACIÓ DE LA COMPTABILITAT 2022:  

Patricia Talaya explica la comptabilitat del darrer any.  Queda APROVADA.  

 

4) APROVACIÓ DELS PRESSUPOSTOS 2023: 

Explica els pressupostos  establerts per a l´any 2023. Queden APROVATS.  

 

5) APROVACIÓ ACTIVITATS COMPLEMENTÀRIES NO INCLOSES EN LA PGA: 

Laura Miralles, com cap d´estudis, explica aquelles activitats que cal aprovar atès que no 
consten originalment a la PGA.  



Marta Beltran, pregunta si s’està organitzant alguna celebració d’inauguració per al 
centre nou. Des de la direcció se li respon que es començarà quan tinguem dates 
exactes.  

 
6) PLA DIGITAL DE CENTRE: 

Kyra informa que el centre ja té Pla digital. Queda APROVAT.  

 

7) PROJECTE SOSTENIBILITAT CONJUNT AMB L´IES BOVALAR:  

Kyra explica en que consisteix aquesta proposta que se’ns ha fet des dels cicles 
formatius del IES Bovalar i que va encaminada a establir un projecte de sostenibilitat 
conjunt. 

 

8) PRECS I PREGUNTES: 

La directora trasllada al Consell la problemàtica dels banys de primària. S’acorda enviar 
les imatges fetes als banys pel telegram . 

No s’imprimiran els informes al proper trimestre. A infantil se entregaran per mail, 
S’explica tota la informació que de moment tenim d’escola canta i escola dansa. 

El proper dia 1 de febrer tenim visita el nou centre. 

S’informa que al grup de 6éB s’estan produint problemes de convivència i 
comportament i que s’estan prenent mesures.  

Marta Beltran pregunta al voltant del projecte 50/50. Kyra li respon que s’està esperant 
al termini d’inscripcions.  

Roberto Giner, pregunta al voltant del temps lliure al menjador. Kyra contesta que 
l’organització respon als patis coeducatius. Beatriu Enrique pregunta per les  joguines 
aportades per les famílies. Kyra contesta que ja estan selecciones i distribuïdes.  

Es comenta la poca participació als premis Vicent Marçà i que si es podria impulsar 
d’alguna forma. Kyra contesta que se tindrà en compte el suggeriment.   

I sense més que afegir s’alça la sessió a les 17’45h del present dia.  

    LA DIRECTORA                                                                                         LA SECRETÀRIA 
 
 
 
Kyra Lozano Soria                                                                                  Patricia Talaya Mateu 


